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Lisää siirtolapuutarhoja Vantaalle - Valtuustoaloite 

Uusia siirtolapuutarhoja on Vantaalle toivottu erilaisissa aloitteissa vuosien 
varrella.  

Muutama vuosi sitten Vantaan kaupunki on tehnyt kaksiosaisen 
siirtolapuutarhaselvityksen (FCG, 2011, Anne Mäkynen, 2014), joissa selvitettiin 
millä edellytyksillä Vantaalle olisi mahdollista perustaa uusia siirtolapuutarhoja, 
kesämaja-alueita ja viljelypalstoja, sekä etsittiin mahdollisia uusia paikkoja 
siirtolapuutarhoille. Tavoitteena oli, että kaksi selvitystä muodostaisivat yhdessä 
yleiskaavatasoisen tarkastelun uusien siirtolapuutarhojen 
sijoittamismahdollisuuksista.  

Tarkastelussa oli 33 eri paikkaa, joita arvioitiin useammassa vaiheessa. 
Siirtolapuutarhoille sopivia paikkoja löytyi sekä kaupungin mailla että yksityisellä 
maalla, joskin suurin osa maanomistajista ei ole osoittanut kiinnostusta 
siirtolapuutarhojen perustamiseen maillensa. Vaikka yksikään löytyneistä 
alueista ei kaikilta osin ollut paikkana ihanteellinen, selvityksen mukaan Vantaan 
kaupungin maalla olevat paikat (Linnainen, Vantaanlaakso, Ylästö-Krakanpelto ja 
Ojanko) olisivat mahdollisesti toteuttamiskelpoisia.  

Aloitteen tekijän nimi: 
Sveta Silvennoinen-Hiisku (Vihr.) 

Aloitteen allekirjoittajat: 
1. Kai-Ari Lundell
2. Minna Kuusela
3. Eve Rämö
4. Vaula Norrena (vihr)
5. Jaana Heiskanen
6. Joel Linnainmäki
7. Juha Hirvonen
8. Minna Atiye
9. Emmi Pajunen
10. Maija Rautavaara
11. Sirpa Siru Kauppinen
12. Niilo Kärki
13. Anniina Kostilainen



 
Selvitys osoittaa, että uusille siirtolapuutarhoille on Vantaalla kysyntää. Myös 
hyötyjä löytyy paljon - että asukkaan, ympäristön että kaupungin näkökulmasta.  
Lähelle sijoittuvilla lomanviettopaikoilla on mahdollista hillitä alati kasvavaa 
vapaa-ajan liikennettä. Siirtolapuutarha voi korvata kauempana sijaitsevan 
kesämökin tai ulkomailla sijaitsevan lomakohteen. Siirtolapuutarhan läheisyys 
säästää lisäksi asukkaiden matka-aikaa ja polttoainetta. Siirtolapuutarhat ovat 
tärkeitä viheralueita, jotka samalla lisäävät yhteisöllisyyttä sekä kaupungin 
viihtyisyyttä ja houkuttelevuutta. 
  
Pääkaupunkiseudulla on kova kysyntää siirtolapuutarhoille, ja markkinoille 
tulevat mökit myydään heti. Helsingissä ja Espoossa on meneillään hankkeita 
siirtolapuutarhojen lisäämiseksi. Nykyisten mökkien hinnat pääkaupunkiseudulla 
ovat kovan kysynnän vuoksi monelle asiasta kiinnostuneelle liian kallis. 
  
  
Me aloitteen allekirjoittaneet esitämme, että Vantaalle perustetaan uusia 
siirtolapuutarha-alueita. 
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